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Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 2/09.01.2023 
 

 

 

ROMÂNIA  

CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  
310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 

 
       Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
         http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

Nr. 30.375/14.12.2022 

PROCES VERBAL 
al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Arad  

din data de 14.12.2022, ora 11.00 
 

 Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean Arad a 
Dispoziţiei nr.1059/09.12.2022 a preşedintelui Consiliului Judeţean Arad privind convocarea în 
şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul 
desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. Convocarea 
consilierilor s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web. 
 

Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-
Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria - consilieri judeţeni și 
Lupu Silvana - Secretar General al Județului. 

 
Absenți: Remețan Florin - consilieri judeţeni. 
Doamna consilier județean Crișan Corina-Anka nu participă la vot la punctele nr. 2 și 7 de 

pe ordinea de zi. 
 Doamna consilier județean Dihel Mariana Daniela nu participă la vot la punctul nr. 1 de pe 
ordinea de zi. 
 Domnul consilier județean Gligor Alin-Sorin nu participă la vot la punctul nr. 6 de pe ordinea 
de zi. 
 Doamna consilier județean Popa Garofița nu participă la vot la punctul nr. 6 de pe ordinea 
de zi. 

Dl Iustin Cionca: Bună ziua tuturor! Avem în față o  nouă ședință de Consiliu Județean, cu 
șapte puncte pe ordinea de zi. Este vorba despre rectificarea bugetului general de venituri și 
cheltuieli al județului Arad pe anul 2022,  modificarea hotărârii privind bursele lunare pe care le 
acordăm copiilor de la școlile din subordinea Consiliului Județean, operarea unor corecții la 
proiectul privind reabilitarea serviciilor spitalicești de medicină cardiovasculară, declararea unor 
porțiuni de drumuri din zona Pâncota ca fiind de interes județean și majorarea patrimoniului 
județului, aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza D.A.L.I pentru două tronsoane din 
drumul DJ 709, între  localitățile Zerind-Vărșand și Șicula-Gurba-Cermei și nu în ultimul rând 
aprobarea modificării hotărârii privind repartizarea cotei de 6% din impozitul pe venit aflat la 
dispoziția CJA pe anul 2022 și a sumelor estimate pentru anii 2023-2025.   

Deschidem ședința cu proiectul de modificare a bugetului local prin efectuarea de virări de 
credite în cadrul aceluiași capitol bugetar sau între capitole bugetare, în vederea asigurării 
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fondurilor necesare pentru desfășurarea activității specifice a unităților subordonate Consiliului 
Județean Arad, după cum urmează: 

• Creditele bugetare aprobate pentru aparatul de specialitate se vor diminua cu suma de 1 
mii lei urmare economiilor realizate. 

• Bugetul Spitalului Clinic Județean de Urgență Arad se va majora cu suma de 1 mii lei în 
vederea suplimentării sumei aprobate reprezentând cofinanțarea Consiliului Județean Arad la 
achiziționarea echipamentului medical Incubator hibrid închis – deschis și pentru transport 
intraspitalicesc – 7 buc. 

• În cadrul Bugetul Complexului Muzeal Arad se vor efectua virări de credite în vederea 
asigurării necesarului pentru realizarea lucrărilor de reparații la instalațiile electrice si sanitare, 
precum si pentru renovarea si igienizarea sălilor aflate in clădirea imobilului situat la Secția de Arta 
str. Gheorghe Popa de Teiuș, nr.2-4. 

• Bugetul aprobat pentru Unitatea de Asistență Medico – Socială se va modifica în urma 
efectuării virărilor de credite pentru achiziționarea de paturi necesare în spital. 

• La Centrul Cultural Județean,  Programul Acțiuni Sportive se va diminua cu suma de 40 
mii lei urmare nerealizării proiectului Superlativele Sportului Arădean; Programul Proiecte și acțiuni 
cultural – artistice se va diminua cu suma de 10 mii lei la proiectul Gala excelenței în sănătate, 
ediția a V-a; Programul Proiecte și acțiuni educativ – științifice conferințe se majorează cu suma 
de 50 mii lei în vederea realizării proiectului Arad, 25 de ani de activitate în Euroregiunea Dunăre 
– Criș – Mureș – Tisa.  

Cel de-al doilea proiect face referire la creșterea numărului de burse pe care îl acordăm 
pentru elevii de la școlile din subordine. Am primit de la Liceul Special „Sfânta Maria” solicitarea 
de a aloca burse pentru doi elevi transferați în această perioadă, astfel încât numărul total va 
crește de la 120 la 122.     

Cel de-al treilea proiect de pe ordinea de zi se referă la „Reabilitarea serviciilor spitalicești 
în domeniul medicinei cardiovasculare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad”. Repunem la 
vot, pentru a fi cât mai abordabili din punct de vedere al finanțării.  

Apoi vom declara de interes public județean patru loturi de teren aflate pe teritoriul 
administrativ al Orașului Pâncota, cu o valoare totală de 232.252 lei, în vederea realizării 
obiectivului de investiții: „Modernizare DJ 709A Mâsca – Măderat – Arăneag”; 

Sunt două puncte pe ordinea de zi prin care vom aproba indicatorii tehnico-economici, faza 
(D.A.L.I.), pentru modernizarea DJ 709 sectorul Zerind – Vărșand, inclusiv pod nou peste râul 
Crișul Alb și indicatorii tehnico-economici, faza DALI, pentru Modernizare DJ709 km sectorul 
Șicula – Gurba – Cermei.  

Nu în ultimul rând, avem în dezbatere modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 
Arad nr. 25/25.01.2022 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor 
corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului 
județean pe anul 2022 precum și a sumelor estimate pentru anii 2023-2025. Haideți să trecem la 
aprobarea ordinii de zi. Vă rog, doamna secretar general! 

Dna Lupu Silvana: Pentru ordinea de zi. Domnul preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel!  
Dl Anghel Răzvan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru”.   
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga!  
Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni György: „Pentru”. 
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Dna Lupu Silvana: Domnul Budău!  
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ioan: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar!  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar!  
Dna Ciorogar Cristina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan!  
Dna Crişan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga!  
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor! 
Dl Gligor Alin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel : „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Onescu! 
Dna Onescu Irina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana!  
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș!  
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel! 
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Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulţumesc. 
 
 

ORDINE DE ZI 
a ședinței extraordinare convocată a Consiliului Județean Arad din data de 14.12.2022, ora 

11.00 

 
1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 

378/27.10.2022 privind stabilirea numărului și a cuantumului burselor lunare care pot fi acordate 
elevilor de unitățile de învățământ special aflate sub autoritatea Consiliului Județean Arad în anul 
școlar 2022-2023 – inițiativa președintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului cu titlul conform #377 „Spitalul Județean 
de Urgență Arad - reabilitarea serviciilor spitalicești de medicină cardiovasculară”, conform 
documentației tehnice „Reabilitarea serviciilor spitalicești în domeniul medicinei cardiovasculare la 
Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” și a cheltuielilor legate de proiect – inițiativa președintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public județean și majorarea 
patrimoniului public al Județului Arad cu bunuri aflate pe teritoriul administrativ al Orașului Pâncota 
– inițiativa președintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație 
de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709K 
km 0+000 – 16+014 Zerind (DN79) – Vărșand (DN79A) inclusiv pod nou peste râul Crișul Alb” – 
inițiativa președintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație 
de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709 km 
45+500 – 60+600 Șicula – Gurba - Cermei” – inițiativa președintelui. 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
25/25.01.2022 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare 
cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2022 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2023-2025 – inițiativa președintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului 
Arad pe anul 2022 – inițiativa președintelui. 

 
Ordinea de zi a ședinței extraordinare a Consiliului Județean Arad din data de 14.12.2022 s-

a votat cu  32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan 
Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 453/2022 privind aprobarea 
ordinii de zi a şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 14.12.2022. 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 378/27.10.2022 

privind stabilirea numărului și a cuantumului burselor lunare care pot fi acordate elevilor de unitățile 
de învățământ special aflate sub autoritatea Consiliului Județean Arad în anul școlar 2022-2023 – 
inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Primul punct pe ordinea de zi. Proiect de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 378/27.10.2022 privind stabilirea numărului și a cuantumului 
burselor lunare care pot fi acordate elevilor de unitățile de învățământ special aflate sub autoritatea 
Consiliului Județean Arad în anul școlar 2022-2023. Dacă sunt intervenții sau întrebări? Nu sunt. 

 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului cu titlul conform #377 „Spitalul Județean de 

Urgență Arad - reabilitarea serviciilor spitalicești de medicină cardiovasculară”, conform 
documentației tehnice „Reabilitarea serviciilor spitalicești în domeniul medicinei cardiovasculare la 
Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” și a cheltuielilor legate de proiect – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Punctul doi. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului cu titlul conform 
#377 „Spitalul Județean de Urgență Arad - reabilitarea serviciilor spitalicești de medicină 
cardiovasculară”, conform documentației tehnice „Reabilitarea serviciilor spitalicești în domeniul 
medicinei cardiovasculare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” și a cheltuielilor legate de 
proiect. Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  

 

Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public județean și majorarea 

patrimoniului public al Județului Arad cu bunuri aflate pe teritoriul administrativ al Orașului Pâncota 
– inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Punctul trei. Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes 
public județean și majorarea patrimoniului public al Județului Arad cu bunuri aflate pe teritoriul 
administrativ al Orașului Pâncota. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație de 

avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709K km 
0+000 – 16+014 Zerind (DN79) – Vărșand (DN79A) inclusiv pod nou peste râul Crișul Alb” – inițiativa 
președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Punctul patru. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici, faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de 
investiții „Modernizare DJ709K km 0+000 – 16+014 Zerind (DN79) – Vărșand (DN79A) inclusiv pod 
nou peste râul Crișul Alb”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație de 

avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709 km 
45+500 – 60+600 Șicula – Gurba - Cermei” – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Punctul cinci. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici, faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de 
investiții „Modernizare DJ709 km 45+500 – 60+600 Șicula – Gurba - Cermei”. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. 
 

Punctul 6 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 

25/25.01.2022 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare 
cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2022 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2023-2025 – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Punctul șase. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 25/25.01.2022 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a 
sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
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consiliului județean pe anul 2022 precum și a sumelor estimate pentru anii 2023-2025. Dacă sunt 
intervenții? Aici avem un amendament. Vi-l citesc : 

„Referitor la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Arad nr. 25/25.01.2022, modificată prin Hotărârile Consiliului Judeţean Arad nr. 
168/28.04.2022, nr. 250/30.06.2022, nr. 277/28.07.2022, nr. 314/30.08.2022, nr. 394/27.10.2022, 
nr. 442/29.11.2022 și nr. 452/07.12.2022 privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale din 
judeţul Arad a cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean 
pe anul 2022, precum şi sumele estimate pentru anii 2023- 2025: • Realocarea sumei de 80 mii lei 
de la obiectivul de investiții “Reconstruire, dotare Cămin Cultural Moneasa ”, la un obiectiv nou de 
investiții “Amenajare zonă de agrement Lacul cu nuferi, Vila 1”, potrivit solicitării Comunei Moneasa, 
prin Adresa nr.3.949/13.12.2022.” Dacă doriți să interveniți pe amendament sau pe proiectul cu 
amendament? 

Dl Moț Petru: Eu aș dori să intervin pe proiect. Mă bucur că la final de an s-au împărțit sumele 
în mod egal și sunt tratate U.A.T.-urile cu egalitate, chiar dacă sunt sume mici. Vă felicit pentru acest 
lucru, pentru că până la urmă toate U.A.T.-urile au nevoie. 

Dl Cionca Iustin: Nu am eu nici un merit, domnul Moț. Nu mi se pare în regulă să împărțim 
egal, să nu vă așteptați ca anul viitor să împărțim așa. Banii s-au împărțit doar la primăriile care au 
solicitat, noi am luat în considerare cererile care s-au depus.  

Dl Moț Petru: Atunci, să înțeleg că nu veți vota acest proiect? 
Dl Cionca Iustin: Ba da, îl votez, văd că nu sunteți atent la ce zic. Bine! Mulțumesc! trecem 

mai departe la următorul punct. 
 

Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului 

Arad pe anul 2022 – inițiativa președintelui. 
Dl Cionca Iustin: Ultimul punct. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2022. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Avem și aici un 
amendament unde propun aprobarea modificării denumirii obiectivului de investiții aprobat pentru 
efectuarea documentației de urbanism faza PUZ aferente amplasamentului situat în municipiul Arad, 
Piața M. Viteazu, nr.5-8 din „P.U.Z. și studiu istoric pentru amplasamentul situat în municipiului Arad, 
Piața M. Viteazu, nr. 5-8” în „Demolarea parțială, extinderea și modernizarea unității spitalicești”. 
Documentația faza P.U.Z. va conține și studiul istoric, dar această denumire va permite elaborarea 
și aprobarea documentației de urbanism pentru orice intervenție s-ar dori pe acest amplasament în 
următorii 10 ani. Dacă sunt intervenții pe amendament sau pe punctul cu amendamentul inclus? 
Dacă nu sunt, trecem la vot si apoi facem un punct de Diverse că vreau să vă mai anunț câte ceva. 

Dna Lupu Silvana: Pentru proiecte și pentru cele două amendamente. Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru” la toate punctele inclusiv la amendamente. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel!  
Dl Anghel Răzvan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru”.   
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga!  
Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni György: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău!  
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ioan: „Pentru”.  
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Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar!  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar!  
Dna Ciorogar Cristina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan!  
Dna Crişan Corina-Anka: „Pentru”, cu excepția punctului doi și unu suplimentar, unde nu 

pot participa la vot. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru” cu excepția punctului unu, unde nu pot participa la vot. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga!  
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor! 
Dl Gligor Alin: „Pentru”, iar la punctul șase nu particip, în rest pentru. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel : „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Onescu! 
Dna Onescu Irina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana!  
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”, dar la punctul șase nu particip la vot, în rest pentru. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru” la tot.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru” la tot. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș!  
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulţumesc. 
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Dl Iustin Cionca: Bine! Stimați colegi, va mulțumesc frumos pentru prezența la sedință, vă 
informez că în 20 decembrie Consiliul Județean Arad aniversează 25 de ani de la înființarea 
Euroregiunii Dunăre-Criș-Mureș-Tisa, a cărei președinție o vom prelua cu această ocazie. Tot atunci 
vom avea vizita domnului ministru Boloș. Mai mult, în data de 22 decembrie vom avea ședință 
festivă, împreună cu Consiliul Municipal. Ascultăm un colind, bem un pahar de șampanie dar voi 
face și un rezumat al tuturor proiectelor care vizează Municipiul, investițiile pe care le pregătim și nu 
numai. Mi se pare corect să participe și consilierii locali de la Municipiu. Studiu de fezabilitate al 
drumului expres Arad-Oradea l-am primit alaltăieri. Dacă aveți alte propuneri? Probabil că o să 
dureze, gândiți-vă că pe sănătate avem proiectele pe P.N.R.R, pe care le-ați aprobat ședința trecută, 
proiecte pe C.N.I și pe Programul transfrontalier România-Ungaria. Câteva au fost deja încărcate pe 
platformă, câteva vor fi încărcate zilele următoare. Ieri am văzut că s-a anunțat noul Program 
Operațional pe Sănătate și va trebui să pregătim și aici un portofoliu. Chiar i-am cerut doamnei 
manager de la Spital să întocmească o listă cu prioritățile spitalului. Chiar dacă vorbim de o finanțare 
de 5%, la sume mari vor fi câteva milioane de euro, iar vreau să știm la ce ne înhămăm. Mai ales că 
Municipiul s-a angajat să dea bani pe care deocamdată nu ni i-a dat. Nu e normal! Trebuie sa facem 
niște reguli, să putem cheltuii banii aceștia. Noi când ne bazăm pe un buget, angajăm cheltuieli. Mai 
sunt câteva zile și poate ne vor da banii, nu vreau să mă pronunț încă! Bun! domnul Moț, spuneți. 
Știu ce vreți să mă întrebați!          

Dl Moț Petru: Da!  
Dl Iustin Cionca: Deci, noi comandăm un studiu de fezabilitate pentru fiecare investiție ca să 

vedem daca este rentabilă investiția, că de aceea se numește fezabilitate! Vă citesc din studiu, 
concluziile: având în vedere valoare foarte mare a investiției rezultată din complexitatea lucrărilor 
necesare pentru investiție – Conservare pod vechi, Execuție pod nou, lărgire pod vechi–beneficiarul, 
în cazul în care nu identifică surse de finanțare, europene sau consideră că are alte priorități, care 
să nu pună presiune pe bugetul Consiliului Județean Arad și care să necesite cofinațare minimă, 
poate lua în considerare varianta declasificării drumului și predării acestuia către cele două U.A.T.-
uri aparținătoare. Acum, eu vă spun, citiți Legea nr. 43/1997 și o să vedeți care drumuri pot fi finanțate 
de Consiliul Județean. Din pacate, acest drum și nu numai, nu îndeplinește condițiile necesare pentru 
un drum județean. Nu mă întrebați de ce au fost preluate că nu au fost preluate pe mandatul meu. 
Cum procedăm cu conductele de apă, cu canalizarea, pe care am predat-o acelor autorități pe 
teritoriul cărora se aflau, așa vom proceda si cu aceste drumuri. Noi am trimis deja solicitări către 
toate U.A.T-urile unde avem drumuri care nu se încadrează la drumuri județene, ca să le predăm pe 
cale amiabilă, dacă nu ne vom întelege vom merge în instanță iar aceasta va stabili cum vom intra 
în legalitate. Legea spune foarte clar că drumuri județene sunt acele drumuri care leagă două centre 
de comună. Din păcate sunt multe drumuri care leagă sate. Eu încerc să corectez cât pot. Știți foarte 
bine că atunci când am venit aici aveam 100 km intabulați de drumuri, iar acum avem 1000 km. Din 
punctul meu de vedere au fost trecute ilegal la noi. Nu vreau să judec pe nimeni, că probabil au fost 
argumente. Azi, după cum vedeți banii care vin către Consiliul Județean Arad sunt mult mai puțini. 
Drumurile județene sunt mult mai scumpe decât drumurile comunale. Dacă le dăm înapoi autorităților 
locale, chiar dacă îi ajutăm noi să își facă S.F.-uri și P.T.-uri tot am ieși mai ieftin decât să facem 
drumuri județene. Știți cât costă? 25 de milioane de euro. Dacă ar fi să alegeți, ce ați alege, să 
finanțăm - dau exemplu - Vladimirescu, Arad-Oradea, a doua centură a Aradului sau Zerind, Apateu, 
Misca, Berechiu? Noi am încercat și aici să găsim finanțare și nu am găsit, așa că o să vă rog să 
acceptați să intrăm în legalitate și să le dăm înapoi autorităților locale și poate că îi vom ajuta să le 
facă ei. 

Dl Moț Petru: Speram ca acest studiu să ne dea o speranță…o oportunitate…oricum avem 
niște sume și estimări. Să nu uităm că este vorba de un pod care până la urmă se poate dovedi 
inportant. Podul de la Chișineu-Criș va trebui închis la un moment dat pentru reparații. Totuși zic să 
nu ne dăm bătuți, să luptăm pentru acest pod, poate vom găsi o finanțare la un moment dat. 
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Dl Iustin Cionca: Domnul Moț, noi avem o cerere de la primăria Zerind, să îl preia. Voiau să îl 
pună pe Anghel Saligny. Din păcate, nu pot depune fiindcă e la noi, iar noi știm de la început că nu 
e pe lista de priorități, că nu îl deținem legal, deci nu cred că asta ajută pe nimeni. 

Dl Moț Petru: Poate ar trebui un dialog mai larg și cu localitatea Pilu. Dacă sunt de acord… 
Dl Iustin Cionca: Am inițiat. Domnul primar mi-a spus că el nu dorește să îl ia. Vom vedea…eu 

v-am dat legea, dumneavostră sunteți de meserie și citiți. Dacă găsiți soluții legale și mai apoi 
financiare, rediscutăm subiectul. Noi acum închidem proiectarea asta, noi l-am depus pe P.O.R. și 
nu l-au ales. 

Dl Moț Petru: Ar mai fi o chestiune pe care aș vrea să o supun atenției, despre drumul 
Socodor-Nădab. Nu știu dacă este recepționat, cred că nu. Este destul de distrus, nu pot să-mi dau 
seama din ce cauză, chiar zilele trecute am fost și eu pe el și într-adevăr așa este. Aș vrea să vă 
întreb care este situația și dacă este cazul să se discute măsuri de remediere? 

Dl Iustin Cionca: Domnul Cadar, vă rog ! 
Dl Cadar Răzvan : Da, drumul nu este recepționat, este încă șantier pe acel drum. S-au 

descoperit niște izvoare în zonă care afectează drumul. S-au lărgit șanțurile, au fost adâncite puțin, 
ca să poată curge apa, am vorbit și cu cei de la A.N.I.F. ca să corelăm sanțurile cu ale lor. Au fost 
colegii mei de la Tehnic acolo, au făcut măsurători, se fac niste valori în structură să vedem, din 
păcate sunt niște faianțări acolo, se vor remedia până la recepționare și va fi conform proiectului 
tehnic. 

Dl Moț Petru: Eventual, pe acel tronson de drum ar putea fi puse niște semnalizări pentru că 
dacă intri pe acel drum și nu cunoști riști să intri în derapaj. 

Dl Cadar Răzvan : Da, o să vorbesc cu constructorul să vedem, pentru că el având 
amplasamentul predat de noi, trebuie să se îngrijească să aibe semnalizările corespunzătoare pe 
tot tronsonul drumului, pentru că cei care intră pe el … deși nu este încă finalizat și recepționat, 
trebuie să știe că sunt pe un șantier. Exact aceiași situație este și pe Mâsca-Măderat. Până la urmă 
sper să fie rezolvate să nu mai fie alte probleme. 

Dl Moț Petru: Mulțumesc ! 
Dl Iustin Cionca: Bun, dacă nu mai sunt alte intervenții, aș vrea să știu cine vine la ședință din 

22.12.2022. o sa o avem de la ora 11:00, cred… iar de la 12:30 – întâlnirea cu Municipiul, iar dacă 
cumva terminăm mai repede, vom avea un program cu colindători. Dacă sunteți de acord sau cine 
nu poate să vină, să nu fie un fenomen de masă? Nu? Bun! Înseamnă că mă bazez pe 
dumneavoastră că vom fi toți prezenți. Ar fi frumos! Încheiem un an plin de realizări în care am lucrat 
împreună foarte bine, aproape toate proiectele trec cu unanimitate iar eu vă mulțumesc, vă doresc 
un sfârșit de săptămână plăcut! Eu o să plec la Comitetul de monitorizare la POR, apoi plec la 
Oradea la invitația domnului Bolojan, deci de aceea vă spun că nu ne vom vedea zilele acestea chiar 
dacă veniți la Consiliu. Legat de Centrul Cultural, vor fi niște acțiuni întreprinse, niște acțiuni și dacă 
doriți să participați vă rog să luați legătura cu cei de la Centrul Cultural Arad. Mulțumesc! O zi 
frumoasă! 

 
1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 

378/27.10.2022 privind stabilirea numărului și a cuantumului burselor lunare care pot fi acordate 
elevilor de unitățile de învățământ special aflate sub autoritatea Consiliului Județean Arad în anul 
școlar 2022-2023. 31 de voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 454/2022 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 378/27.10.2022 privind stabilirea numărului și a 
cuantumului burselor lunare care pot fi acordate elevilor de unitățile de învățământ special aflate sub 
autoritatea Consiliului Județean Arad în anul școlar 2022-2023. 

 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului cu titlul conform #377 „Spitalul Județean 

de Urgență Arad - reabilitarea serviciilor spitalicești de medicină cardiovasculară”, conform 
documentației tehnice „Reabilitarea serviciilor spitalicești în domeniul medicinei cardiovasculare la 
Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” și a cheltuielilor legate de proiect. 31 de voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 455/2022 privind aprobarea 
proiectului cu titlul conform #377 „Spitalul Județean de Urgență Arad - reabilitarea serviciilor 
spitalicești de medicină cardiovasculară”, conform documentației tehnice „Reabilitarea serviciilor 
spitalicești în domeniul medicinei cardiovasculare la Spitalul Clinic Județean de Urgență Arad” și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

 
3.Proiect de hotărâre privind declararea unor bunuri de interes public județean și majorarea 

patrimoniului public al Județului Arad cu bunuri aflate pe teritoriul administrativ al Orașului Pâncota. 
32 de voturi pentru ( Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel 
- vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 456/2022 privind declararea 
unor bunuri de interes public județean și majorarea patrimoniului public al Județului Arad cu bunuri 
aflate pe teritoriul administrativ al Orașului Pâncota. 

 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație 

de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709K 
km 0+000 – 16+014 Zerind (DN79) – Vărșand (DN79A) inclusiv pod nou peste râul Crișul Alb”. 32 
de voturi pentru ( Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț 
Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, 
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 457/2022 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), 
pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709K km 0+000 – 16+014 Zerind (DN79) – Vărșand 
(DN79A) inclusiv pod nou peste râul Crișul Alb”. 

 
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație 

de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709 km 
45+500 – 60+600 Șicula – Gurba - Cermei”. 32 de voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-
Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 458/2022 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), 
pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ709 km 45+500 – 60+600 Șicula – Gurba - Cermei”. 
 

6.Amendament la punctul 6, Proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Arad nr. 25/25.01.2022 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a 
sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția 
consiliului județean pe anul 2022 precum și a sumelor estimate pentru anii 2023-2025. 30 de voturi 
pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 

25/25.01.2022 privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare 
cotei de 6% din impozitul pe venit reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2022 
precum și a sumelor estimate pentru anii 2023-2025. 30 de voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 459/2022 pentru 
modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 25/25.01.2022 privind repartizarea pe 
unități administrativ-teritoriale a sumelor corespunzătoare cotei de 6% din impozitul pe venit 
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reprezentând fond la dispoziția consiliului județean pe anul 2022 precum și a sumelor estimate 
pentru anii 2023-2025. 

 
7. Amendament la punctul 7,Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2022. 31 de voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului 

Arad pe anul 2022. 31 de voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Ioan, 
Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 460/2022 privind rectificarea 
bugetului general de venituri şi cheltuieli al Județului Arad pe anul 2022. 

 
 
 

       Preşedinte,                                   Secretar General al Judeţului,  
               Iustin Cionca               Silvana Lupu 
 
 
 

                         Întocmit, 
                                                     Cindy Toderita 


